

- High pH Protective Coating / Enduit protecteur à haut pH
- Effective against mold & mildew / Efficace contre levures & moisissures
- 10 Year Limited Warranty / Garantie limitée 10 Ans

**DIRECTIONS:**

Dilute GONE 4 GOOD in water to obtain 5 gallons (18.9 L) of solution. Apply to clean or new surfaces with a brush, roller, pump sprayer or airless sprayer. Sprays on clear, may be tinted. Always wear appropriate PPE during applications of this product.

**MODE D' EMPLOI:**

Diluer GONE 4 GOOD dans l'eau pour obtenir 5 gallons (18.9 L) de solution. Appliquer pour nettoyer ou pour les nouvelles surfaces avec une brosse, au rouleau, pulvérisateur à pompe ou d'un pulvérisateur à pompe ou d'un pulvérisateur airless. Le produit au séchage sera blanc crème ou vert si teinté. Toujours porter des EPP appropriées lors de l'application de ce produit.

**INGREDIENT DISCLOSURE:**

Sodium Silicate, Metasilicate Sodium, Fumed Silica.

**ENTREPOSER DEBOUT DANS UN ENDROIT SEC FRAIS ET SOMBRE, LOIN DU SOLEIL ET DE LA CHALEUR.**

**STORE UPRIGHT IN A COOL DARK PLACE, AWAY FROM HEAT AND SUNLIGHT.**

**ÉLIMINATION:** Rincer le contenant, rendre le contenant inutilisable. Éliminer le contenant conformément à la réglementation local.

**DISPOSAL:** Rinse the container, make the empty container unsuitable for further use. Dispose of the container in accordance with local requirements.



# GONE 4 GOOD

*High pH Protective Coating  
Revêtement protecteur à pH élevé*

**WARNING:**

**Causes skin irritation and serious eye damage.  
Keep out of reach of children.**

Contents: 2.16 lbs. (980 grams)  
Poids Net: 2.16 (980 grammes)

**AVERTISSEMENT :**

**Provoque une irritation de la peau et des lésions oculaires graves.  
Tenir hors de portée des enfants.**

For Professional Use Only  
Pour Usage Professionnel Seulement

**DANGER!**



Keep out of reach of children.

**HAZARD STATEMENTS:**

Causes skin irritation. Causes serious eye damage.

**PRECAUTIONARY STATEMENTS:**

Wash hands thoroughly after handling. Obtain special instructions before use. Do not handle until all safety precautions have been read and understood. Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection. IF ON SKIN: Wash with plenty of water. Specific treatment: DO NOT neutralize with acid. Flush with running water for 20 minutes, removing jewelry and/or clothing. Take off contaminated clothing and wash before reuse. If skin irritation occurs: Get medical advice/attention. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. Immediately call a POISON CENTER/doctor. If exposed or concerned: Get medical advice/attention. Store locked up. Dispose contents/containers according to municipal, provincial and federal regulations.

**DANGER!**



Tenir hors de portée des enfants.

**MENTIONS DE DANGER:**

Provoque une irritation cutanée. Provoque des lésions oculaires graves.

**CONSEILS DE PRUDENCE:**

Porter des gants/vêtements de protection/un équipement de protection des yeux/du visage. Se laver soigneusement après manipulation. Ne pas respirer les vapeurs, brouillards, aérosols. Avant l'utilisation du produit obtenir les instruction EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU (ou les cheveux): Enlever immédiatement tous les vêtements contaminés. Rincer la peau à l'eau (ou se doucher). Laver les vêtements contaminés avant réutilisation. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. EN CAS D'INGESTION: rincer la bouche. Ne PAS faire vomir. EN CAS D'INHALATION: transporter la personne à l'extérieur et la maintenir dans une position où elle peut confortablement respirer. Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON/un médecin.

See Safety Data Sheet (SDS):

[www.omnioprorestoration.com/sds](http://www.omnioprorestoration.com/sds)  
for additional safety and regulatory information.

Manufactured for / Manufacturer pour:

Omni Pro  
4282 South 590 West, Salt Lake City, UT 84123  
1-3680 Odyssey Drive, Mississauga, ON L5M 0Y9  
[www.omnioprorestoration.com](http://www.omnioprorestoration.com) | 866-215-7591

Voir Fiche Signalétique

[www.omnioprorestoration.com/sds](http://www.omnioprorestoration.com/sds)  
pour plus d'informations sur la sécurité et la réglementation.



2680-0817